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فرماندار خرم دره؛

شش واحد تولیدی به چرخه تولید بازگشتند
<;br&#47;><br&#47>.فرماندار خرمدره گفت: شش واحد تولیدی به چرخه تولید در این شهرستان بازگشت

به گزارش سایت خبری پرسون از زنجان، حجت محمدی ظهر امروز (۵ خردادماه) در جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان خرمدره با اشاره به ضرورت
برنامهریزی دقیق برای افزایش جمعیت، اظهار کرد: در بحث ازدیاد جمعیت، دولت باید بستر و امکانات را مهیا کرده و در خصوص اشتغال نیز تمهیداتی

اندیشیده شود.

وی با اشاره به تبعیت برخی از جوانان از فرهنگ غربی در زمینه فرزندآوری، یادآور شد: در کنار فراهم کردن بسترهای لازم برای فرزندآوری باید در زمینه
ترغیب و تشویق زوجین به این موضوع نیز فرهنگسازی لازم انجام پذیرد.

این مسئول با تاکید بر اینکه بخش عمدهای از مشکلات فرزندآوری و ازدواج در کنار تبعیت از برخی از فرهنگهای نادرست غربی به مسائل اقتصادی نیز
باز میگردد، تصریح کرد: متاسفانه با ترویج فرهنگهای غلط، سطح توقعات در جامعه بالا رفته که این امر میتواند در حوزه ازدواج چالشزا باشد.

فرماندار خرمدره، بیکاری را مهمترین مانع ازدواج در کشور عنوان کرد و گفت: متاسفانه در حال حاضر عوامل مختلفی دست به دست هم دادهاند تا
جوانان به مسئله ازدواج فکر نکنند و اگر هم مایل باشند، به دلیل وجود مشکلات اقتصادی و غیره نمیتوانند به اهداف خود برسند.

وی، گریزی به وضعیت اشتغال در این شهرستان زد و اذعان کرد: با کمک دستگاههای مرتبط، خوشبختانه ۶ واحد تولیدی تعطیل و نیمهتعطیل در
خرمدره به چرخه تولید بازگشتند که این واحدها میتوانند در ایجاد اشتغال در شهرستان موثر باشند.

محمدی ادامه داد: باید تلاش شود نهادی برای تسهیل ازدواج جوانان تاسیس شود تا بتوانیم به اهداف خود در این خصوص برسیم.

این مسئول با تاکید بر اینکه فرزندآوری و افزایش جمعیت، نیازمند یک برنامه دقیق و بلندمدت است، متذکر شد: کاهش نرخ باروری، زنگ خطر پیری
جمعیت آینده کشور را به صدا در آورده است.

امام جمعه خرمدره نیز در ادامه این جلسه با اشاره به حضور پرشور مردم در انتخابات، گفت: امیدواریم مردم ولایتمدار خرمدره مانند همیشه در
انتخابات که نشانه اقتدار ملی است، شرکت حداکثری داشته باشند.

حجتالااسلام حسینعلی زاهدیپور با اشاره به فرزندآوری منطقی، تاکید کرد: رشد جمعیت ایران رو به کاهش است و وقتی تمایل به زاد و ولد کم
میشود، بدون شک جمعیت آینده نیز کم میشود که این مسئله خطرناک است و در آینده بحرانهایی در منابع انسانی و دیگر زمینهها ایجاد خواهد

کرد.

وی با پرداختن به این مسئله که در کمال تعجب شاهدیم ایرانی که همیشه از طرف نهادهای بینالمللی تحریم بوده، در مسئله کنترل جمعیت از طرف
سازمان ملل مورد تشویق قرار میگیرد و گاهاً کمکهایی هم در این رابطه دریافت میکند، متذکر شد: برخی برای کنترل جمعیت مسئله کیفیت تربیت را

مطرح میکنند که مقام معظم رهبری فرمودند، تربیت فرزند کم به مراتب از تربیت فرزند زیاد سختتر است.

زاهدیپور با تاکید بر این مطلب که نسبت به رشد جمعیت جهانی، ما واقعاً عقب هستیم، خاطرنشان کرد: حتی به گزارش وزیر بهداشت، سرانه تولد ۱.۸
است که این نشان از این دارد که ما حتی جمعیت جایگزین هم نداریم.
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